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w sprawie budowy hali widowiskowo–sportowej „Podium” 
 

 
 

W zeszłym roku Samorząd Miasta Gliwice zgłosił do Regionalnego Programu Operacyjnego 

wniosek w sprawie budowy w naszym mieście hali widowiskowo–sportowej „Podium”. Wniosek został 

pozytywnie zaopiniowany przez poprzedni Zarząd Województwa Śląskiego i znalazł się wśród trzech 

dużych projektów kluczowych z naszego regionu. Teraz oczekuje na akceptację Komisji Europejskiej 

– ważą się losy dotacji unijnej na jego realizację. 

Plan budowy nowoczesnej hali widowiskowo–sportowej wartości około 212 mln zł, 

z dofinansowaniem z funduszy strukturalnych Unii Europejskiej, pociąga za sobą konieczność 

przygotowania projektu wykonawczego. Został już rozstrzygnięty przetarg i podpisano umowę na to 

zadanie. Wartość projektu to 7,2 mln zł.  

Potrzeba powstania w naszym regionie nowoczesnego obiektu widowiskowo–sportowego, 

w którym można będzie organizować imprezy rangi międzynarodowej jest bezsporna. Nie ma obecnie 

takiej hali nie tylko na południu Polski, ale w całym kraju. 

Inicjatywa została poparta przez Radę Powiatu Gliwickiego, Prezydentów Bytomia, Knurowa, Rybnika 

i Zabrza, Burmistrzów i Wójtów gmin z terenu Powiatu Gliwickiego, a także przez panią Irenę 

Szewińską i środowiska sportowe Gliwic. 

Potwierdzamy wolę realizacji projektu hali widowiskowo–sportowej „Podium” w Gliwicach. 

Gliwicki samorząd nie zaniedba niczego, aby doprowadzić przedsięwzięcie do końca. 
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